
Z5/2018 Zápis
26.9.2018 Č. 5

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve středu 26.9.2018
v 17:00 hodin v zámeckém sále

Přítomno: 17
Hosté: 7

Program:
1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání
4. Jmenování ověřovatelů zápisu
5. Schválení zápisu zjednání zastupitelstva města dne 29.8.2018
6. Zpráva o Činnosti rady města za období od 27.8.2018 do 10.9.2018
7. Finanční situace města k 20. 9. 2018
8. Daňová výtěžnost k 24. 8.2018
9. Darování Částí pozemku p.č. 100/1 v k.ú. Velké Opatovice
1 0.Výkup movitých a nemovitých věcí — Sběrna surovin v k.ú. Velké Opatovice
11 .Zpráva o Činnosti městské policie za srpen 2018
1 2.Různé
1 3.Diskuse
14.Závěrečné zhodnocení volebního období 2014-2018
15.Závěr

Technická poznámka — Hlasování — pro — proti — zdržel se hlasování
Technická poznámka — číslování usnesení: číslo zápisu/rok/bod jednání

Ad 1. 2) Zahájení. přivítání přítomných
Schůzi v 17:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. Páté jednání zastupitelstva

města v roce 2018 bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za
přítomnosti 17 Členů zastupitelstva města, tzn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a
tím je zastupitelstvo města schopno právoplatně se usnášet. Zapisovatelkou je určena pí Jitka
Látalová, pracovnice MěU Velké Opatovice

Ad 3) Schválení pro2ramu jednání
pí starostka seznámila přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 26.9.2018

Usnesení: 5/2018/3: Zastupitelstvo města schvaluje program jednání MZ dne 26.9.2018.
Hlasování: 17—0—0

Ad 4) Jmenování ověřovatelů zápisu
pí starostka — ověřovatele zápisu jmenuji p. Mgr. Jiřího Bělehrádka a p. Jakuba Hrbatu,

DiS.
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Usnesení: 5/2018/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu p. Mgr. Jiřího
Bělehrádka a p. Jakuba Hrbatu, DiS.
Hlasování: 17—O—O

Ad 5) Schváleni zápisu z jednání zastupitelstva města dne 29.8.2018
pí starostka — zápis a usnesení č. 4 zjednání zastupitelstva města ze dne 29.8.2018 byl

schválen ověřovateli p. Petrem Prosserem, DiS. a Slavomírem Kafkou

Usnesení: 5/2018/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení č. 4 zjednání MZ dne
29.8.2018 bez připomínek
Hlasování: 17—O—O

Ad 6) Zpráva o činnosti rady města za období od 27.8. do 10.9.2018
pí starostka - materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě. Některé body jednání

MR pí starostka objasnila:

Byla uzavřena smlouva s VÁS a.s. na opravu vodovodu v části Opatovičky. Tato investice je
v souladu se schváleným rozpočtem a investicemi na rok 2018. Oprava by měla proběhnout
teď v podzimních měsících. Termín ukončení je naplánovaný na 30.11.2018.

Obdrželi jsme projektovou dokumentaci na investiční akci napojení Velké Roudky na
vodovod Velké Opatovice vč. stavebního povolení. Rozpočet této akce je 6,903.889,78 bez
DPH. S VÁS a.s. máme uzavřenou příkazní smlouvu o poskytnutí dotačního managementu a
technickém dozoru stavby. V současné době jsme ve fázi výběru vhodného dotačního titulu
pro realizaci této stavby.

Se společností SUEZ byla uskutečněna pracovní schůzka dne 30.8.2018 Jednali jsme o změně
vývozu tříděného odpadu papíru, a to změny intervalu z lx za 14 dnů na lx za týden. Touto
změnou došlo ke schválení Přílohy č. 1 dosavadní smlouvy. Dáte byla potvrzena výpověď
smlouvy k 31.12.2018 ajednali jsme o možné další spolupráci v budoucnu v rámci DSO TS
MH.

Byly schváleny nabídky na prověření statiky mostů v našem městě, jedná se o most na
Dolensku a ve Žlebě. Dále byla odsouhlasena CN na projekt demolice mostu na ul. Bahna. Je
zadána poptávka na projekt výstavby lávky na ul. Bahna pro pěší a cyklisty.

Byla schválena CN na vypracování Plánu rozvoje sportu v našem městě. Bez tohoto
dokumentu v budoucnu naše město nebo organizace našeho města nebudou moci čerpat
dotační prostředky z MSMT.

p. Katka — dotaz na Dobrovolný svazek Malá Haná: jaká je koncepce svazku, kde bude mít
zázemí, bude využívat sběrný dvůr? V roce 2024 přestane skládkování odpadu, bude se třídit
tady nebo se bude někam odvážet?

pí starostka — sídlo svazku je v Sudicích, máme domluvené 2 řidiče a 3 závozníky. Parkování
bude probíhat v místě trvalého bydliště řidičů (toto je v jednání a zajišťovat bude s.r.o.) DS
Malá Haná má v plánu uzavřít se společností Sako Brno smlouvu o budoucím odběru odpadu
(v důsledku konce skládkování v roce 2024). Informace jsou takové, že by nemělo dojít
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k úplnému konci skládkování, ale k navýšení ceny a měla by být vyšší než ve spalovně. O
sběrném dvoru jednáme (mj. dnešní bod jednání). Cetkovice a Borotín mají ev. zájem o
využívání našeho sběrného dvora

Usnesení: 5/2018/6: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zápisy a usnesení RM Č.
18 a 19/2018 a schvaluje činnost rady od 27. 8. do 10.9.2018
Hlasování: 17—O—O

Ad ‘7) Finanční situace města k 20.9.2018
pí starostka - finanční situace města k 20.9.2018 byla zaslána zastupitelům elektronicky.

Peněžní zůstatky na běžných účtech ke dni 20.9.2018 Činily 36,220.679,78 KČ.
Nesplacený úvěr k 20.9.2018 Činil 5,333.360,00 Kč.

Usnesení: 5/2018/7: Zastupitelstvo města bere na vědomí finanční situaci města ke dni
20.9.2018
Hlasování: 17—0—0

Ad 8) Daňová výtěžnost k 24.8.2018
pí starostka - podklady k daňové výtěžnosti k 24.8.2018 byly zaslány zastupitelům

elektronicky.

Stav výběru daní k 24.8.2018 byl ve výši 35,546.525,25 Kč. Ve srovnání se stejným obdobím
loňského roku jde o navýšení o částku 3,818.651,63 Kč. Jedná se především o zvýšený příjem
daně z přidané hodnoty za leden až srpen ve výši 2,418.070,91 Kč a zvýšený příjem daně
zpříjmu FO o 1,067.501,88 Kč.

Usnesení: 5/2018/8: Zastupitelstvo města bere na vědomí daňovou výtěžnost Města Velké
Opatovice k 24.8.2018
Hlasování: 17—0—0

Ad 9) Darování částí pozemku p.č. 100/1 v k.‘ Velké Opatovice
pí starostka - podklady k projednávanému bodu obdrželi zastupitelé elektronicky.

Dne 14.12.2016 zastupitelstvo města schválilo vzájemný bezúplatný převod pozemků v k. ú.
Velké Opatovice mezi Městem Velké Opatovice a Jihomoravským krajem. V souladu
s usnesením ZM byly v roce 2017 uzavřeny smlouvy o bezúplatném převodu částí pozemků a
byly podány návrhy na vklad vlastnického práva k předmětným částem pozemkům dle těchto
smluv do katastru nemovitostí. Vklad vlastnického práva však byl proveden pouze u částí
pozemků, které nabylo město, návrh na vklad vlastnického práva k částem pozemků, které
měl získat Jihomoravský kraj byl zamítnut, neboť nebylo možné slučovat díly, které měly být
nabyty pouze do vlastnictví Jihomoravského kraje s pozemky, k nimž je evidováno odvozené
právo k nemovitým věcem pro příspěvkovou organizaci Paprsek (dle platné legislativy není
přípustné slučovat parcely nebo jejich části, pokud jsou u parcel evidovány různé údaje o
právech).

Z tohoto důvodu nechal Jihomoravský kraj zpracovat nový geometrický plán. Dle tohoto
geometrického plánu části pozemků, které mají být předmětem bezúplatného převodu, byly
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po rozdělení označeny samostatnými parcelními čísly. Jihomoravský kraj požádal o schválení
a zveřejnění záměru darování pozemků na základě takto zpracovaného geometrického plánu.

Rada města schválila na svém zasedání dne 26.02.2018 zveřejnění záměru na darování částí
pozemku parc. Č. 100/1 v k. ú. Velké Opatovice, dle geometrického plánu pro rozdělení
pozemku č. 1243-6906/2017 označených jako pozemky parc. Č. 100/14 o výměře 68 m2,
parc. č. 100/15 o výměře 13 m2, parc. č. 100/16 o výměře 3 m2 a parc. Č. 100/17 o výměře 1
m2. Návrh darovací smlouvy z JmK naše město obdrželo v prvním týdnu září tohoto roku.

Usnesení: 5/912018: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje darování částí pozemku
parc. Č. 100/1 — ostatní plocha — ostatní komunikace, zapsaného u Katastrálního úřadu pro
Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na listě vlastnictví Č. 10001 pro obec a
katastrální území Velké Opatovice, dle vyhotoveného geometrického plánu pro rozdělení
pozemku č. 1243-6906/2017 označených jako parcela Č. 100/14 o výměře 68 m2, parc. Č.
100/15 o výměře 13 m2, parc. Č. 100/16 o výměře 3 m2 a parc. Č. 100/17 o výměře 1 m2
obdarovanému - Jihomoravskému kraji, se sídlem Zerotínovo nám. 449/3, 601 82 Brno.
Náklady spojené s vkladem darovací smlouvy do katastru nemovitostí uhradí Jihomoravský
kraj a zastupitelstvo města Velké Opatovice ukiádá starostce města Velké Opatovice uzavřít
jménem města darovací smlouvu a podat příslušnému katastrálnímu úřadu návrh na vklad
vlastnického práva podle této smlouvy do katastru nemovitostí
Hlasování: 17-0—0

Ad 10) Výkup movitých a nemovitých věcí — Sběrna surovin v k.ú. Velké Opatovice
pí starostka - podklady k projednávanému bodu obdrželi zastupitelé elektronicky

Město Velké Opatovice již několik let hovoří o výstavbě sběrného dvora pro naše město.
V současné době máme ve Velkých Opatovicích 3 sběrná místa, která mohou občané využít.
Máme úložiště velkoobjemového odpadu v areálu VOS a.s. Velké Opatovice, další úložiště je
na dvoře Gošovo, kde se ukládá nebezpečný odpad, pneumatiky a kovy a poslední místo je
rampa na vlakovém nádraží, kde se ukládá bioodpad.
Z důvodu této roztříštěnosti bylo rozhodnuto zastupitelstvem, že se v našem městě vybuduje
sběrný dvůr, kde by bylo vše na jednom místě a tyto odpady by se řešily komplexně na
jednom místě. Dříve se uvažovalo o vykoupení rampy, včetně budovy a okolních pozemků na
vlakovém nádraží, avšak ČD nechtěly prodat další související pozemky s rampou a budovou.
Bez těchto pozemků by SD nebyl opět řešen komplexně. Proto se v roce 2015 doplnil
požadavek na umístění nového SD do změny územního plánu Č. 6, a pro tyto účely se
vytipovalo území mezi stávající sběrnou surovin a COV pro vybudování sběrného dvora jako
plocha technické vybavenosti. V roce 2017 byla změna územního plánu projednána a
schválená zastupitelstvem.
V roce 2018 město začalo Činit kroky k projektovým přípravám sběrného dvora. Při jednání o
stávající sběrně surovin s p. Zemánkem vyplynulo, že je ochotný svou sběrnu surovin prodat
městu pro zřízení SD. Vedení města VO zadalo vypracování studie SD ve dvou variantách —

tedy V 1 — SD na zelené louce a V2 — SD ve stávajících prostorách výkupny sběrných
surovin. Tuto Studii obdrželi zastupitelé v prvním týdnu září jako podklad pro pracovní
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jednání zastupitelstva. Nabídka výkupu pozemků, staveb a zařízení od p. Zemánka je časově
omezená. Cena výkupu byla stanovena na částku 1,700.000 Kč, a to za pozemky a stavby
(1,509.950 Kč) a základní vybavení sběrny surovin (190.050 Kč) s tím, že tato nabídka je
platná do konce tohoto roku.

Ze studie o 2 územních variantách vybudování SD vyplývají tyto aspekty:

Varianta 1 — „na zelené louce“
Pozitivní aspekty:
- Poměrně rozsáhlé pozemky pro výstavbu;
- Vybudování zařízení dle potřeb přímo na míru bez omezení stávajícím uspořádáním

nemovitostí apod.;
- Vlastní pozemky bez potřeby dalších výkupů;

Ne~ativní aspekty:
- Pozemky v záplavovém území a v aktivní zóně Q100 — nutno řešit protipovodňové opatření;
- Pozemky jsou v ochranných pásmech inženýrských sítí, přes pozemky vedou některé sítě
(VN elektro, kanalizační přivaděč na ČOV, vodovod);

- Nutné přeložky inženýrských sítí, či jejich ochrana;
- Nejsou vybudované přípojky inženýrských sítí;
- Pozemky nutno vyjmout ze ZPF (úplatně);
- Příjezdová komunikace — rozšíření, úprava povrchu, navýšení nad Q100;

Varianta 2 — „stávající výkupna surovin“
Pozitivní aspekty:
- Není nutné vynětí ze ZPF;
- Místo známé občanům pro odkládání některých druhů odpadů;
- Stávající pozemek již slouží pro nakládání s odpady (jek tomuto zkolaudován — možné brzké

navázání nového provozu zařízení na základě nového souhlasu např. pro sběrný dvůr);
- Vytěsnění neblahé konkurence (pouze jedno zařízení sloužící jak pro výkup, tak i sběrný dvůr,

které jev rukou města);
- Vybudované stávající přípojky inženýrských sítí;
- Plochy částečnějiž navýšené nad QI 00;
- Poměrně rychlý start provozu s potenciálem postupného rozšiřování na sousední pozemky ve

vlastnictví města;

Ne2ativní aspekty:
- Pozemky v záplavovém území a v aktivní zóně Ql00 — část pozemku však vyvýšena nad

průtoky QlOO;
- Pozemky jsou v ochranných pásmech inženýrských sítí, přes pozemky vedou některé sítě

(kanalizační přivaděč na ČOV);
- Prostorová stísněnost pozemků (řešitelné rozšířením na vlastní pozemky v budoucnu);
- Nutný odkup pozemků s budovami a vybavením;
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Rada města Velké Opatovice doporučuje zastupitelstvu města vykoupit stávající pozemky,
stavby a vybavení sběrny surovin od p. Zemánka pro budoucí umístění nového sběrného
dvora s možností jejího rozšíření na pozemky, které bezprostředně sousedí se současnými
pozemky p. Zemánka ajsou dle poslední platné územní úpravy určeny pro vybudování
sběrného dvora.

Rada města spatřuje výhody této varianty především v tomto:
. Výstavba SD bude rychlejší, s možností prakticky kontinuálního pokračování ukládání

odpadu a také bude levnější než varianta 1 na zelené louce
. Bude znamenat méně komplikací se zónami Q, možná i přeložek sítí
. Eliminuje případnou budoucí kolizi/konkurenci výkupu odpadů se současnou sběrnou
. Odstraní potenciální hrozbu prodeje, respkt. využití současné provozovny a pozemků pro

nežádoucí aktivity nového neznámého vlastníka
. Uchová pozemky z var. 1 pro další využití v rámci průmyslové zóny
. Bude zachován historický „návyk“ obyvatelů VO kam ukládat odpady

p. Kafka — varianta 1 — 2.900 m 2, varianta 2— 1.800 m2. Cena 1 varianty 13 — 15 mil Kč, cena
2 varianty 7— 10 mi Kč ± odkup a bourání. V projektuje, že se vše odstraní a postaví nové.
Potom mi vychází stejná cena jako varianta I. Varianta 2: 839,- Kč/m2. Město má své
pozemky, tak proč vynakládat 1,5 mil Kč za odkup, když můžeme stavět na zelené louce?

pí starostka — důvody jsem již sdělila

p. Kafka — vím, že nabídka je časově omezená, ale navrhuji počkat s rozhodnutím na nové
zastupitelstvo

pí starostka — chceme využít nabídky, která je. V roce 2015 jsme schválili vybudování
sběrného dvoru. Důvody a výhody jsem již sdělila

p. ševčík — mělo by se o tom hlasovat. Dávám návrh, aby se vše přesunulo na nové
zastupitelstvo

p. Gerbrich —jde také oto, zda nové zastupitelstvo stihne odkoupit sběrnu, když je nabídka
časově omezená. Nemovitost může odkoupitjiný zájemce. Aby město nepromrhalo tyto
pozemky získat. Proč nemůžeme rozhodnout sami za sebe a přesouvat to na někoho jiného?

p. Ševčík — o tom jsme mohli rozhodnout již dávno (před půl rokem, před rokem)

p. Gerbrich — teprve se schvalovala změna UP, dělal se projekt, studie. Může se stát, že
nemovitost koupí někdo jiný a může zde být cokoliv

p. Petrželka — je toto vůbec procedurálně možné, když jsme odsouhlasili program jednání

p. Kafka — ale týče se to tohoto bodu. Na poslední chvíli jsme dostali materiály o odkupu
sběrných surovin

p. Petrželka — myslím si, že už je to nějaký měsíc, bylo i pracovní zastupitelstvo
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p. Gerbrich — první varianta je levnější aještě se k tornu získají pozemky, druhá varianta je
dražší a žádné pozemky se nezískají

p. ševčík — na pracovním zastupitelstvu bylo řečeno, že sběrný dvůr, který je např.
v Letovicích, není potřeba. V Letovicích přišel sběrný dvůr na 15 mil Kč (před 4 lety). Na
naše poměry by bylo potřeba asi 1/3, tak se bude jednat cca o 5 mil Kč. Na pracovním
zastupitelstvu bylo, že cenu nelze vyčíslit, pokud není projekt

p. Zemánek — prohlašuji, že jsem ve střetu zájmu k projednávanému bodu

Usnesení: 5/2018/10/1: Zastupitelstvo města schvaluje odložení hlasování o výkupu
movitých a nemovitých věcí — Sběrna surovin v k.ú. Velké Opatovice
Hlasování: 6— 11 —0

Usnesení: 5/2018/10/2: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje výkup nemovitých
věcí — areál sběrny surovin - dosud zapsaných u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj,
katastrální pracoviště na LV č. 2000 pro obec a katastrální území Velké Opatovice a to:

. pozemku parc. č. 1979/72 — ostatní plocha za cenu Kč 107.140,--

. pozemku parc. č. 1979/73 — zastavěná plocha a nádvoří, za cenu Kč 22.220,--

. pozemku parc. č. 1979/75 — ostatní plocha za cenu Kč 88.880,--

. pozemku parc. č. 1979/76 — zastavěná plocha a nádvoří za cenu Kč 14.080,--

. pozemku parc. č. 1979/81 — ostatní plocha za cenu Kč 10.780,--

. pozemkuparc. č. 1979/82—ostatníplochazacenuKč 1.980,--

. pozemku parc. č. 1979/85 — ostatní plocha, který vznikl po rozdělení původního
pozemku 1979/84 dle GP č. 1255/11162/2018 za cenu Kč 113.080,--

. budovy — jiné stavby - bez čísla popisného a evidenčního, postavené na pozemcích
parc. č. 1979/73 aparc. č.1979/76 za cenu Kč 1,151.790,--,

tj. celkem za cenu Kč 1,509.950,-- od manželů Leoše a Mgr. Lenky Zemánkových bytem
Sokolská 425, Velké Opatovice. Veškeré náklady spojené s realizací kupní smlouvy uhradí
kupující. ZM VO ukládá starostce města Velké Opatovice uzavřít jménem města kupní
smlouvu a podat příslušnému katastrálnímu úřadu návrh na vklad vlastnického práva podle
této smlouvy do katastru nemovitostí
Hlasování: 10—6—1

Usnesení: 5/2018/10/3: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje výkup movitých věcí
dle Přílohy č. 1 Kupní smlouvy za kupní cenu 190.050 Kč mezi Leošem Zemánkem a Městem
Velké Opatovice a pověřuje starostku podpisem Kupní smlouvy
Hlasování: 10—6—1

Ad 11) Zpráva o Činnosti městské policie za srpen 2018
pí starostka - podklady k tomuto bodu obdrželi zastupitelé elektronicky.

Od 3.9.2018 nastoupil nový strážník, pan Jaromír Dvořáček a pan velitel Petr Porket dne
4.9.2018 obhájil zkoušku Odborné způsobilosti.
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Usnesení: 5/2018/11: Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou zprávu městské
policie za srpen 2018
Hlasování: 17—O—O

Ad 12) Různé
pí starostka - předávám slovo tajemníkovi úřadu, který Vám řekne pár legislativních

informací k ukončení činnosti zastupitelstva a zastupitelů a ke komunálním volbám

p. tajemník
. Počet členů Zastupitelstva města Velké Opatovice pro volební období 2018— 2022 byl

stanoven na jednání zastupitelstva dne 27.6.2018 na 17
. Funkční období zastupitelstva a mandát člena zastupitelstva města zaniká 1. dnem

voleb, tj. 5.10.2018v 24:00 hod
. Starosta, místostarosta a rada vykonávají svoji činnost do zvolení „nového“ starosty,

místostarosty a rady města — předpoklad na ustavujícím zasedání
. Ustavující zasedání zastupitelstva města se musí konat max. do 25 dnů ode dne

vyhlášení voleb (pokud nikdo nepodá návrh soudu na neplatnost — lhůta 10 dnů),
předpokládaný termínje mezi 25.— 31.10.2018

. Mandát člena zastupitelstva vzniká zvolením a složením slibu na 1. zasedání
zastupitelstva

. Na ustavujícím zasedání zastupitelstva města probělme:
Volba starosty
určení počtu místostarostů
určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě
uvolnění
určení způsobu volby starosty a místostarosty
volba starosty
volba místostarosty

Volba členů Rady města Velké Opatovice
Zřízení finančního a kontrolního výboru
určení počtu členů finančního a kontrolního výboru
volba předsedy finančního výboru
volba předsedy kontrolního výboru
volba členů finančního výboru
volba členů kontrolního výboru
Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva
Jednací řád Zastupitelstva města Velké Opatovice
Závěsný znak - právo užívání
Stanovení kompetence Rady města Velké Opatovice k provádění
rozpočtových opatření

. Na uvolněného člena zastupitelstva a neuvolněné členy rady města se vztahuje zákon
Č. 159/2006 Sb. o střetu zájmů, tj. určitá omezení v činnosti a podávání oznámení o
střetu zájmů do veřejného registru, týkající se vykonávaných činností a o majetkových
poměrech
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ad 13) Diskuse
p. Kafka — máme již vyjádření spol. E — ON - trafostanice na WC?

pí starostka — prozatím ne

p. Kafka — v regionálních novinách jsem se dočetl, že záchody budeme stavět

pí starostka — budeme stavět

p. Kafka — pokud není vyjádření E ON, tak to není jasná věc. Chci jen připomenout to, že na
to upozorňuji už delší dobu, že občané když si informaci přečtou, tak tornu věří, protože
nemají informace, jak máme my. Ale p. Bárta opakovaně do novin uvádí nepravdu. A takové
omlouvání, že si to napsal novinář, to neberu. Pro mě je to lež

pí starostka — WC se bude rekonstruovat, to je jasné, protože E ON se má vyjadřovat k tomu,
jak tam bude umístěna trafostanice. Připomínám p. Kafkovi jeho lživé vyjádření do novin
v roce 2015 ohledně rady města

p. Gerbrich — poslední zastupitelstvo by mělo být v klidu a všem zastupitelům, kteří znovu
kandidují přeji, aby znovu uspěli a našli k sobě lepší cestu. Není správné se navzájem urážet

p. Bárta — co jsem napsal, byla pravda a WC se bude stavět

p.Strnad —je nějaká změna ve věci: přeložka vedení Hliníky

pí starostka — do konce roku by měla být předložena PD na stavební úřad

p. Ševčík —jaká byla cena za zbourání domu nad kinem?

pí starostka — přesně nevím, fakturu přepošlu do e-mailu

p. tajemník — avizovaná cena byla cca Kč 50.000,-

ad 14) Závěrečné zhodnocení volebního období 2014—2018
pí starostka - ustanovující schůze zastupitelstva byla 5.11.2014 a činnost zastupitelstva

bude trvat do prvního dne voleb, tedy do 5.10.2018

Za toto období byly dokončeny tyto investiční akce:
. Zateplení budov mateřských škol
. Oprava střechy zámku nad sálem
. Vybudování nového povrchu komunikace Pod Skalou, část. ul. Pod Strážnicí — pod školou
. Autobusová čekárna Brfov
. Zateplení budovy zdravotního střediska
. Nové osvětlení v městské tělocvičně — bývalá tělocvična učiliště
. Výměna podlahových krytin ve třídách Zš
. Zásahové obleky a sady hadic pro JSDH
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. Nové vchodové dveře do kina a do zámeckého sálu

. Oprava vnitřních rozvodů v 2. Mš

. Oprava vodovodu na ul. Kopanina

. Oprava povrchu komunikace ul. Družstevní

. I. Etapa výměny oken na ubytovně

. V Zš — Oprava sociálního zařízení ujídelny, výměna oken u bazénu

. Oprava zámeckého sálu

. Oprava budovy skladu na hřbitově a vybudování nového WC na hřbitově

. Oprava fasády severního křídla zámku

. Rekonstrukce chodníku spojujícího ul. Nová a ul. E. Ušela

. Oprava cesty k Čihadlu

. Oprava rozvaděčů v části Žleb, Velká Roudka a Svárov

. Oprava dětského hřiště u Zš vč. nových herních prvků

. Rekonstrukce sociálního zařízení ZŠ, pavilon B

. Rekonstrukce požární zbrojnice

. Rekonstrukce místní komunikace ul. Nová a část ul. Pod Strážnicí

. Rekonstrukce části úřadu

. Rekonstrukce vodojemu Obora

. Oprava parkovacích ploch ul. Nádražní a šraňky

. II. Etapa výměny oken na ubytovně

. Celoplošné vysprávky komunikací

. Oprava vodovodu část. ul. Pod Strážnicí

. Nové herní prvky pro děti v místních částech i ve V. Opatovicích

. Oplocení 2 hřišť v areálu Zš

. Nový solární systém v 2.Mš

. Rekonstrukce schodiště zdravotního střediska

. Oprava sochy Sv. Jana Nepomuckého

. Oprava místní komunikace ve Svárově

. Rozšíření kamerového systému pro práci městské policie

. Vybudování třetí místnosti v Památníku muzea

. Rekonstrukce chodníku ul. Bezručova

. Rekonstrukce památníku Padlým hrdinům

. Výstavba chodníků na hřbitově

. Rekonstrukce autobusové zastávky na ul. Nádražní

. Oprava střechy na budově Jídelny Učňák

. Oprava fasády budov Městské policie a TIC

. Rekonstrukce vzduchotechniky a doplnění vybavení kuchyně 1. Mš

. Oprava fasády zámku — části zámeckého sálu a kina

Investiční akce, které se do konce kalendářního roku ještě dokončí:
. Rekonstrukce tělocvičny v Zš včetně umýváren a sociálního zařízení
. Rekonstrukce ul. Bahna
. Nové parkovací plochy na ul. Dlouhá a nám. Míru
. Nový chodník na hřbitov vč. veřejného osvětlení
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Jsou připravované nebo se připravují tyto projekty pro další realizaci:
. Rekonstrukce mostu u cukrárny
. Rekonstrukce místních komunikací Pod Strážnicí vč. nových parkovacích ploch
. Rekonstrukce veřejného osvětlení šraňky a Hliníky

Sociální a městské byty v areálu bývalého učiliště
. Připojení Velké Roudky na vodovod Velké Opatovice
. Rekonstrukce vnitřních rozvodů v 1. MŠ
. Rekonstrukce odborných učeben v Zš
. Je připravena studie na rekonstrukci venkovního sportoviště v areálu ZŠ
. Vybudování sběrného dvora aj.

Město Velké Opatovice má zřízené 3 příspěvkové organizace v našem městě. Jedná se o ZŠ a
2 MS. V průběhu roku 2017 a 2018 byla zrušena společnost Služby Města Velké Opatovice
s.r.o., kde jediným společníkem bylo Město Velké Opatovice a výkon této společnosti vč.
zaměstnanců byl převeden na nový odbor Kultury města a na odbor Správy majetku města.

Dotační politika — Město Velké Opatovice každý rok žádá a snaží se ucházet o dotace.
Většinou se jedná o dotace z JmK, především na činnost JSDH, na kulturní akce, činnost TIC,
na opravu zámku, z Ministerstva kultury na rekonstrukce a opravy kulturních památek,
v současné době má město požádáno o dotaci na sociální bydlení z IROR Město také čerpá
dotace na výkon přenesené působnosti státu.

Sociální služby - Město Velké Opatovice zajišťuje výkon sociální práce v přenesené
působnosti svým pracovníkem paní Hanou Vašíčkovou. Dále město poskytuje příspěvek
městu Boskovice na výkon sociálních služeb, které jsou prováděny v obvodu pověřeného
ORP Boskovice, jedná o služby sociální prevence. Poskytujeme finanční příspěvek městu
Boskovice na výkon sociálně-právní ochrany dčtí, příspčvck na tcrénní sociální služby
formou dotace, a to Charitě Blansko, obecně prospěšné společnosti DOTYK II. Formou darů
město VO přispívá na provoz a činnost organizací, které zabezpečují sociální služby pro naše
občany. 2 x do roka město VO pořádá sbírku nejen šatstva pro Charitu Blansko a také jsme
každoročně součástí Tříkrálové sbírky.

Spolkový život - Město Velké Opatovice významně podporuje místní spolky a organizace.
Formou dotací jim poskytuje příspěvky na činnost a provoz těchto organizací. Jedná se o
oblast kulturní, sportovní a společenskou ajde o podporu od malých dětí až Po seniory.

Město Velké Opatovice má zřízenou zásahovou jednotku IPO II, kterou finančně a materiálně
zabezpečuje. Personálně je tato jednotka zajištěna 22 členy.

Bezpečnost — Město Velké Opatovice má zřízenou městskou policii. V roce 2015 došlo
k navýšení počtu městských strážníků z 1 na 3. Od roku 2016 se investují finanční prostředky
na dovybavení a zlepšení kamerového systému, který slouží při práci jak naší MP, tak i Policii
ČR. Naše město spadá obvodově pod Státní policii Letovice, ta dále patří pod okres Blansko.
Každý rok se město setkává se zástupci policie okresu a obvodu a hodnotí práci v našem
městě ajejich spolupráci s naší MP.

Státní komunikace — naším městem a místními částmi vedou státní silnice, které jsou ve
vlastnictví JmK ajejich správu provádí SUS Blansko. Několikrát do roka se organizují
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pracovní schůzky s pracovníky SÚS a projednává se oprava a údržba těchto komunikaci,
zamýšlené investiční akce kraje, a to oprava silnice 2.třídy 372 mezi Velkými Opatovicemi a
Chlumem - extravilány, která je ve stádiu schváleného Územního rozhodnutí a dále se
připravuje oprava této silnice v úseku od hranice Pardubického kraje a průjezd naším městem.
Toto je ve fázi připravovaného investičního záměru kraje.

Územní plán - v roce 2017 naše město započalo práce na novém územním plánu. V letošním
roce probíhaly schůzky se zpracovatelem tohoto dokumentu a v současné době probíhá II.
etapa na zpracování nového UR

Stav finančních prostředků k 25.9.2018

2310010 Základní běžný účet KB 31 022 070,23 Kč
Základní běžný účet u Českém

2310020 spořitelny 2 603 652,26 Kč

2310030 Základní běžný účet u ČNB 3 612 008,34 Kč

2360120 Fond rozvoje bydlení 451 015,61 Kč

2360100 Sociální fond 107 093,79 Kč

2410010 Běžný účet VRČ 62 559,42 KČ

Běžné účty celkem 37 858 399,65 KČ

Nesplacený úvěr

~ Úvěr u České spořitelny ZŠ +ČOV -5 333 360,00 KČ

Pokladna
zůstatek
Celkem 163 360,- Kč



Ad 15) Závěr

13

pí starostka poděkovala přítomným za účast ajednání MZ v 18:00 hodin ukončila

Ing. Kateřin rbrichová
star tk
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